
Lautakuntien, jaostojen ja viranhaltijoiden päätökset 

  
Kaupunginhallitus 03.02.2025 § 38 
    
      

 Hallintojohtaja 

- 16.1.2025 § 1/Hallintopalvelujen alaisten tulosyksiköiden esihenkilöt ja 
sijaiset ajalle 1.1.-31.12.2025 

 Kaupunginjohtaja 

- 17.1.2025 § 13/Ilmoitus sivutoimen pitämisestä 

- 17.1.2025 § 14/Hakemus palkallisista opintovapaapäivistä, 
lastenhoitaja 

- 24.1.2025 § 15/Johdon työpöytäratkaisun hankinta 

- 24.1.2025 § 16/Keskushallinnon laskujen tarkastajat ja hyväksyjät 2025 

- 24.1.2025 § 17/Hakemus palkallisista opintovapaapäivistä, 
järjestöyhdyshenkilö 

- 27.1.2025 § 18/Hakemus palkallisista opintovapaapäivistä, 
terveysliikunnanohjaaja 

- 28.1.2025 § 21/Satamahankkeen rahoitusratkaisuihin liittyvä selvitys 

 Talousjohtaja 

- 17.1.2025 § 2/Saatavien poistaminen tileistä 

- 23.1.2025 § 3/Kuntatodistuslainan ottaminen ajalle 23.1.-12.2.2025 

 Kehittämislautakunta 21.1.2025 

 Lähidemokratiatoimikunta 21.1.2025 

 Rakennetun ympäristön lautakunta 22.1.2025 

 Vammaisneuvosto 11.12.2024 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Mikkola-Riekkinen Leena 

https://raahe10.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meeting&id=2025558
https://raahe10.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meeting&id=2025560
https://raahe10.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meeting&id=2025554
https://raahe10.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meeting&id=2024547


Päätösesitys  Merkitään pöytäkirjat ja viranhaltijapäätökset tiedoksi. 
 
Kaupunginhallitus ei käytä päätöksiin otto-oikeutta. 

Päätös Keskustelun kuluessa kaupunginhallituksen puheenjohtaja Anu Mattila 
esitti, että kaupunginhallitus käyttää otto-oikeutta rakennetun ympäristön 
lautakunnan 22.1.2025 kokouksen § 5 ja ottaa asian kaupunginhallituksen 
käsiteltäväksi, ja kaupunginhallitus päättää, että oikaisuvaatimus 
hyväksytään sillä perusteella, että nuorisopassin ikäraja muutetaan 13 -16 
vuotta ja avantouintimahdollisuus poistetaan turvallisuussyistä ja että 
asiassa tehdään yritysvaikutusten ja talousvaikutusten arviointi. Jari 
Seppänen kannatti Anu Mattilan esitystä. 
 
Puheenjohtaja totesi, että keskustelun kuluessa on tehty pohjaesityksestä 
poikkeava kannatettu esitys, joten kaupunginhallituksen tulee äänestää 
asiassa. Äänestysmenettelyksi puheenjohtaja esitti sähköistä äänestystä 
siten, että ne, jotka kannattavat että otto-oikeutta ei käytetä, äänestävät 
JAA, ja ne, jotka kannattavat Anu Mattilan esitystä otto-oikeuden 
käyttämisestä, äänestävät EI. Äänestysmenettely hyväksyttiin. 
 
Annetussa äänestyksessä pohjaesitys sai 8 JAA-ääntä (Ollanketo Tarja, 
Poukkula Pekka, Asukas Kaija, Lumijärvi Liisa, Orava Anne-Mari, Äijälä 
Samuli, Salmela Marko, Nikula Matti) ja Anu Mattilan esitys sai 3 EI-ääntä 
(Ylisirniö Kirsi, Seppänen Jari, Mattila Anu) 
 
Puheenjohtaja totesi, että kaupunginhallitus on äänin 8 - 3, hyväksynyt 
pohjaesityksen asiassa, eikä käytä päätöksiin otto-oikeutta. 


